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Companiile Uber, Bolt si Clever s-au înteles cu Guvernul. Premierul anunta

punerea în dezbatere a OUG care reglementeaza activitatile de ridesharing

Premierul Viorica Dancila a declarat ca ordonanta de urgenta care reglementeaza activitatile de tip

ride-sharing va fi pusa joi în transparenta decizionala, urmând sa fie adoptata saptamâna viitoare de catre

Guvern.

„Un alt subiect important aflat în atentia publica este reglementarea activitatii de ride-sharing care astepta demult o

solutie legislativa. Ministerul Transporturilor si Ministerul Dezvoltarii au avut în ultima saptamâna consultari

repetate cu toti factorii implicati, proces apreciat de catre toate partile. Astazi proiectul de ordonanta de urgenta

referitor la acest subiect va fi pus în consultare publica, urmând ca saptamâna viitoare sa adoptam solutiile

convenite”, a afirmat Viorica Dancila, în debutul sedintei de Guvern.

Situatia a fost creata de modificarea Legii taximetriei care a venit înainte de a fi implementate si reglementarile

privind ridesharing-ul asa cum anuntase Guvernul dupa protestele taximetristilor. La scurt timp dupa intrarea în

vigoare a Legii taximetriei (începutul lunii mai - n.r.), timpii de asteptare în cazul transportului Uber, Bolt si

Clever au crescut si cu 50%, iar tarifele s-au marit de patru ori.

Anterior oficiali guvernamentali au anuntat ca Guvernul lucreaza la un act normativ care sa reglementeze

activitatea de ride-sharing, în contextul în care OUG care a modificat legea taximetriei care a intrat joi în vigoare

nu are prevederi clare pentru acestea.

În context, ministrul Transporturilor Razvan Cuc a caracterizat drept „fake news” informatiile legate de

interzicerea companiilor de ride-sharing, precizând ca domeniul va fi reglementat în curând, proiectul de act

normativ urmând a fi pus în dezbatere publica în curând.

Companiile de ridesharing anunta ca au ajuns la un consens cu Guvernul

Companiile de ridesharing anunta ca au ajuns, dupa întâlnirea de joi, la un consens cu Guvernul, dar ca punerea în

dezbatere publica a proiectului de act normativ nu schimba cu nimic faptul ca soferii sunt vânati pe strazi, iar

pasagerii nu pot gasi o masina.

„Am avut astazi o noua întâlnire la Ministerul Transporturilor cu grupul de lucru pentru reglementarea serviciilor

ridesharing. Guvernul a promis ca va pune în dezbatere publica astazi un proiect de OUG în acest sens. Am ajuns

la un consens privind o parte din propunerile pe care le-am facut, dar asta nu înseamna nimic concret. Punerea în

dezbatere publica nu schimba cu nimic faptul ca soferii sunt vânati pe strazi, iar pasagerii nu pot gasi o masina.

Credem ca e importanta adoptarea ordonantei în prima sedinta de Guvern. Numai în acest fel se poate corecta

nedreptatea fata de soferi si pasageri.

Cele aproape 300.000 de semnaturi ale petitiei #continuam, strânse în mai putin de 72 de ore arata, daca mai era

nevoie, ca aceste servicii sunt dorite de români si fac o diferenta în viata a zeci de mii de soferi care îsi întretin

astfel familiile”, anunta companiile.

Asociatia a lansat luni petitia #continuam, pentru reglementarea de urgenta a serviciilor ride sharing. Segmentul de

ridesharing aduce, anual, beneficii, directe si indirecte, de peste 1 miliard de lei si ofera un loc de munca pentru

peste 20.000 de soferi parteneri.
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